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Ordförandens rader  
Efter några år som vice ordförande i SDHK fick jag förfrågan om jag kunde tänka mig att ta 
över ordförandeposten efter Maria Lönnhammar som meddelat att hon inte hade för avsikt att 
ställa upp för omval ytterligare en period.  

Det förtroende som SDHK fullmäktige visade mig efter det att jag sagt ja till att efterträda 
Maria som ordförande värmde.  

Det kommer att bli spännande att leda SDHK och utmaningarna står på kö. Under 
innevarande år har vi bl.a. SDHK 's 20-årsjubileum, SKK fullmäktige samt domarkonferensen 
i höst.  

Men jag är ju inte ensam utan har mycket kompetenta styrelsekamrater vid min sida.  

Min egen bakgrund inom hundvärlden började i mitten av 70-talet med min första labrador. Allt 
sedan dess har labradorer funnits i familjen.  

För ca 10 år sedan kom de första Franska Bulldoggarna in i mitt liv och denna underbara ras 
har kommit för att stanna.  

Vid sidan av alla dessa hundar så tjänstgör jag till och från som ringsekreterare och dömer 
även viltspår.  

l det "civila" arbetar jag som advokat sedan mitten av 80-talet.  

Förutom SDHK's löpande arbete med våra sedvanliga utställningar, BPH m.m. har vi även att 
försvara våra trubbnosar som angrips från alla håll samt att arbeta med för att få tillbaks 
Pekingeselogen som rasklubb.  

När Ni läser detta är det nära till sommar, sol och bad. Tänk på att aldrig lämna 

Era hundar ensamma i bilen, det blir fort varmt. Bilen kan lätt bli en dödsfälla.  

Jag önskar Er alla en skön sommar med Era fyrfota vänner och kanske ses vi i någon 
utställningsring  

Lars Olof Carlen


